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osNovNA Srola ..LJUDEVIT GAJ,,
KRAPINA

ZAPISNIK

Sa 29. sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole <Ljudevit Gaj> Krapina odrZane 0l . 10"
1019. s pocetkom u 18,00 sati u prostorijama Matidne ikole u Krapini.

Sjednici su nazodni dlanovi Skolskog odbora: Mira Benc, Helena Hudi, Suzana Pracai6,
Jasna Sutlovi6 Pogadii i Ivan Zubic

Uz clanove Skolskog odbora sjednici su nazodne ravnateljica Skole Dragica Belo5evi6 i tainica
Nevenka Krsnik

Izodni: Izostanak su opravdali Rajna Presedki i Katarina posilovii

Predsjednica Skolskog odbora otvara sjednicu i pozdravlja sve prisutne. Konstatirala je da je sjednici
nazodno 5 dlanova od ukupno 7 dlanova pa Skolski odbor moZe donositi pravovaljane odluke.

Za dana5nju sjednicu usvo.jen je dopunjeni slijede6i

DNEVNI RED:

1. Usvajanje zapisnika sa 28. sjednice Skolskog odbora;
2. Usvajanje Izvje56a o realizaciji Godi5njeg plana i programa rada OS ,,LjLrdevit Gaj" Krapina

za 20 1 8 120 | 9. Skolsku godinu;
3. Dono5enje Skolskog kurikuluma OS,,Ljudevit Gaj" Krapina za2019l2O2O.Skolsku godinu;
4. Dono5enje Godi5njeg plana i programa rada OS ,,Ljudevit Gaj" Krapin a za 201912020.

Skolsku godinu;
5. Donosenje 2.lzmjena i dopuna Financijskog plana oS ,,Ljudevit Gaj" Krapina;
6. Dono5enje odluke o cijeni najma Sportske dvorane,
7. Dono5enje Odluke o provodenju revizije Skolske knjiZnice;
8. Pitanja i prijedlozi

Ad.1.) Jednoglasno su usvojeni zapisnici sa 28. sjednice Skolskog odbora.

Ad.2) Clanovi Skolskog odbora su upoznati s Izvje56em o realizaciji Godi5njeg plana i programa rada
OS ,,Liudevit Gaj" Krapina za2018l20L9.Skolsku godinr.r. Ravnateljica iznosi da su svi udenici
uspjeSno zavr5ilinastavnu godinu, nije bilo ponavljadani popravnih ispita. Realizirani su sviplanirani
poslovi. Udenici su postigli dobre rezultate na Zupanijskim nadecanjima, a dva uderrika su bila na
drZavnorr nadecanju.
Pitanja i prijedloga u vezi lzvje5da nije bilo pa.fe Skolski odbor jednoglasno donio

ODLUKI]
Usvaja se lzvje5da o realizaciji Godi5njeg plana i programa rada OS ,,Ljudevit Gaj,, Krapina za
201812019. Skolsku godinu.

Ad.3.) Clanovi Skolskog odbora upoznatisu s prijedlogorn Skolskog kurikuluma ijednoglasno je
donijeta

ODLUKA
Donosi ." Skoltki kurikulum OS ,,Lludevit Gaj* Krapina za 2019/2020. Skolsku godinu;



Ad.)4.) Ravnateljica je upoznala nazodne s prijedlogom Godi5njeg plana i programa radaza

2019l202O.Skolsku godinu. Ove Skolske godine imamo 582 udenika rasporedena u 33 razredna odjela.

Sva nastava je strudno zastupljena. Kalendarom rada planirano je realizirati 176 nastavnih radnih dana.

Nenastayn i dan i su 07. I 0.20 19. (vezano uz obiljeZavanj e Dana uditelja) i 12.06.2020. (vezano uz

blagdan Tlelor o). Dan Skole obiljeZit 6erno radionicama i raznim aktivnostima tijekom ditavog tjedna

u trar nj u.

Pitanja i prijedloga nije bilo pa je Skolski odbor jednoglasno donio slijede6u

ODLUKU
Donosi se Godi5nji plan i program rada OS ,,Ljudevit Gajoo Krapina 2a201912020. Skolsku

godinu;

Ad.5.) Ravnateljica je upoznala nazodne sa 2. Izmjenama i dopunama Financijskog plana Skole. Grad

.le donio rebalans svog financijskog plana pa moramo i mi donijeti usklaclenje. Od Grada smo dobili

20.000. kuna za boju za asfalt ispred Skolske zgrade i 30.000. kuna za reflektore za osvjetljenje

prodelja. Ove godine Skola je provodila nabavu udZbenika i radnih biljeZnica za sve udenike Skole.

UdZbenici se financiraju iz drZavnog pioraduna, a radne biljeZnice financiraju Grad Krapina i

Krapinsko -zagorska Zupanij a.

Pitanja i prijedloga nije bilo pa je Skolskiodbor jednoglasno donio

ODLUKU
Donose se 2. Izmjena i dopuna Financijskog plana OS ,,L;udevit Gaj" Krapina za2019. godinu.

Ad.6. Donijeta je odtuka da cijena koriStenja Skolske Sportske dvorane ove Skolske godine bude ista

kao i lani, 50,00 kuna za udruge koje financira osnivad Grad Krapina, te 100,00 kuna za ostale udruge

i fizidke osobe.

Ad.7.) Donijeta je odluka da se do kraja ove Skolske godine provede revizijafonda Skolske knjiZnice.

U tu svrlru imenovat 6e se Povjerenstvo zarevizijufonda Skolske knjiZnice i Povjerenstvo za otpis

knjiZnidne grade. Koordinatorica poslova je Skolska knjiZnidarka, gda. Suzana Pracai6.

Ad.8.) Cospodin Zubi6 je dao pohvalu na lijepo ureden Skolske trg (novi asfalt i boja asfalta te na

osvjetljenje prodelja Skolske zgrade).

Pitanja i prijedloga nije bio pa je predsjednica Skolskog odbora zakljudila sjednicu.

Zavr5eno u 19,10

Klasa: 003-06/19-01/8
Ur.broj. 21 40101 -3 80- | 4-0 I -19 -2

ZAPISNIEAR

Nevenka Krsnik,v,r.

E,DNICA STOISTOC ODBORA

Mira Benc, v.r.
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